
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de 
gemeente Rijswijk, Postbus 5305 2280 HH Rijswijk 

Betreft: Vertraging uitkering energietoeslag
Datum: 19 augustus 2022

Geacht college,

Op de gemeentelijke website zagen wij het bericht dat de afhandeling energietoeslag voor minima 
vertraagd is.1 Al eerder hebben wij onze zorgen kenbaar gemaakt over de aankomende maanden en de 
gevolgen van kouder weer voor minder bedeelde inwoners van onze gemeente. Ook hebben wij 
aangedrongen op een actieve benadering van inwoners vanuit de gemeente, zodat iedereen die recht 
heeft op deze toeslag deze ook krijgt.

1. Is het college het met ons eens dat het van groot belang is om zo snel mogelijk de 
energietoeslag te verstrekken aan iedereen die hier recht op heeft? 

2. Deelt het college onze mening dat de huidige vertraging op de verwerking van de aanvragen 
voor energietoeslag niet past bij deze urgentie?

3. Kan het college een inschatting maken van het aantal huishoudens dat door deze vertraging te 
lang moet wachten op hun toeslag?

4. Op welke termijn denkt het college de uitkering van de energietoeslag goed en volledig 
uitgevoerd te hebben? 

5. Is het college bereid om, wanneer nodig, tussentijds een extra uitvoeringsbudget voor te leggen 
aan de raad?

6. Is het college bereid collectief energie in te kopen, eventueel in samenwerking met de regio en 
andere gemeenten, om zo meer grip te houden op de stijgende energiekosten en de gevolgen 
hiervan voor onze inwoners?

7. Kan het college eind 2022 / begin 2023 inzicht bieden in een eventuele toename van het aantal 
inwoners die schulden hebben, die mogelijk te koppelen zijn aan energiearmoede en een 
vertraagde uitkering van de eenmalige energietoeslag?

Namens de fractie van GroenLinks,

Lara Oude Alink

1 https://www.rijswijk.nl/nieuws/vertraging-afhandeling-energietoeslag


